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ý Václave, 

spolu s předávkou oddělení psych . práce dr Štik rovi jsem 
vedoucímu katedry odevzdal dosti obsáhlý návrh na další rozvoj tohoto 

oboru na k tedře , ale nedostalo se mi žádné o ezvy o Podobně zůst 1 bez 

odezvy mů .1 ná rh na zřízeni zkušebny léků v laboratoři katedry s h edi k 

ji ch vlivu na spolehlivost výkonu ~ Tento návrh j~em projednal s ur Štik ren 
kte r 1 s n ím pro,ievil souhlas , t0ntokrá t .ii ž ja k o ved ucí oddělení. Tato 

zkušebn a by prac ova a na zákázku a její vědecký význam byt věl v tematice 
vl ivu dočasn ' nh ps . stavu ( na ozených léky ) na spolehlivost . Vše jsem 

kdysi s Úspě chem proj e dnal d0konce 1 s ~ ědeckou ra dou min o zdravotnictví , 
ale pot é co da l do c. Khol bez mého vědomé a tém 1ř přes noc odstěhovat 

laboratoř oddě len6 do sklípku, nez by l a již a d ě je ani na toto , an na 

d okončení m~ch experimentů o spoleh l ivosti . 

Pi l oba/7/ 

Tento dopis je vlastně jistou rea kcí na moj i těžkou frustra 

tak trochu bojuji je š t ě nyn ,, aby to Úplně 

'DIIYOhO g1e pr6ce přikládám; ná vr h z!,uš bny j n 

i ait; je velmi pe č livý. Na tu 

t vfzkum škodlivin z prostředí 

prof Orlebekem , k t erému 

tr ohu dělám starosti, kde 

traně p~1náši zcela nov é 

t6mu cokoliv inteli ge n tního 

ol ~ ráoe pokud o 
to jaem přesvěd čen, 

nutn ě musi 
b7 l být 

takovou tradici jako je nal. 

J} 7ohologl0k~ 

a.&J~v.~~vatl jsem dost 

t6to skutečnost1. 
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